
 Speculanten op de woningmarkt in Huizen? 

Aan: Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Huizen 
Van: Rutger Rebel, CDA-fractie gemeente Huizen 
Betreft: Schriftelijke vragen ex artikel 47 Reglement van orde voor de vergaderingen en andere 

werkzaamheden van de raad, betreffende het aankopen van woningen in de gemeente Huizen 
door speculanten  

Datum: 19 september 2018 
 
 

Geacht college, 

Naar aanleiding van een bericht in de Gooi en Eemlander over speculanten op de woningmarkt en het 
negatieve effect  daarvan op de beschikbaarheid van betaalbare woningen voor jongeren, wil het CDA 
weten of er ook speculanten actief zijn op de woningmarkt in Huizen en zo ja wat het college hiertegen 
kan doen.  

Het CDA heeft daarom onderstaande vragen: 

1. Bent u bekend met het artikel uit de Gooi en Eemlander d.d. 12 augustus jl.,  
https://www.gooieneemlander.nl/nieuws/directeur-nvb-treedt-op-tegen-speculanten-op-woningmarkt  

2. Heeft u signalen ontvangen dat er ook in Huizen woningen  door speculanten worden opgekocht? Zo 
ja, in welke prijsklasse vindt dat plaats en welke  invloed heeft dit op de woningmarkt?   
 

3. Heeft u als College mogelijkheden om hier iets tegen te doen en zou u dat ook wenselijk/nodig 
vinden?  
 

4. De Alliantie biedt ook regelmatig woningen te koop aan. Het gaat hier ook om voormalige (sociale) 
huurwoningen.  Kunt u toelichten wat de redenen zijn om voormalige, sociale huurwoningen te 
verkopen? 
 

5. Beschikt de gemeente over mogelijkheden/instrumenten om te voorkomen dat voormalige sociale 
huurwoningen worden opgekocht, bijvoorbeeld door speculanten, en vervolgens tegen hoge prijzen 
worden verhuurd of doorverkocht? 
 

Wij zien de schriftelijke beantwoording van de vragen graag tegemoet. 

Met vriendelijke groet 

Rutger Rebel, CDA-fractie Huizen 

https://www.gooieneemlander.nl/nieuws/directeur-nvb-treedt-op-tegen-speculanten-op-woningmarkt

